
Oświadczenie złożone 

przez senator Janinę Sagatowską 

na 4. posiedzeniu Senatu 

w dniu 10 grudnia 2015 r. 

Oświadczenie skierowane do minister rodziny, pracy i polityki społecznej Elżbiety Rafalskiej 

Szanowna Pani Minister! 

Grupa pielęgniarek zatrudnionych w Domu Pomocy Społecznej w Stalowej Woli zwróciła się do mnie 

z prośbą o podjęcie starań mających na celu objęcie ich podwyżkami wynagrodzeń, tak jak pielęgniarek za-

trudnionych w szpitalach, przychodniach i innych placówkach podległych Ministerstwu Zdrowia. 

Pielęgniarki pracujące w DPS nie były niestety objęte negocjacjami z Ministerstwem Zdrowia mającymi 

na celu podwyższenie ich wynagrodzeń, podlegają bowiem resortowi kierowanemu przez Panią Minister. 

Pielęgniarki zatrudnione w DPS wykonują wszystkie – bardzo ciężkie i odpowiedzialne – czynności pie-

lęgniarek szpitalnych. Nie mogą pogodzić się z faktem pominięcia ich w momencie przyznania podwyżek 

systemowych wynagrodzeń pielęgniarkom z innego niż one resortu. 

Za moim pośrednictwem pielęgniarki DPS proszą o podjęcie działań zmierzających do objęcia ich pod-

wyżkami. 

Proszę zatem o poinformowanie mnie o aktualnej sytuacji w resorcie w przedstawionej tu materii i ewen-

tualnych zamierzeniach w stosunku do wspomnianej grupy pielęgniarek. 

Z poważaniem 

Janina Sagatowska 
 


